
Referat af bestyrelsesmøde d. 22. februar 2016 kl:17.00 

Charlotte R. ville gerne have hallen lidt tidligere 18.30 i stedet for 19.30 

d.14/3. 

Vi så på tøj til trænere – kunne vælge mellem 3 sæt 

Badminton indkaldes til møde om haltiderne næste til næste sæson 

Ann-Marie fra ældre idrætten er skiftet ud med Ingrid 

Opvisning næste år: 8/4 2017 


